

《单词百科:inactivated是什么意思?inactivated怎么发音?inactivated的解释和用法》

英语单词inactivated是什么意思?inactivated怎么读?inactivated怎么发音?简答网为您整理了inactivated的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



inactivated怎么读

inactivated的读音:[in 'æktiveitɪd]

inactivated的意思

1、v.使不活泼, 阻止活动(inactivate的过去式和过去分词);

inactivated的相关词组

1、inactivated vaccine 灭活疫苗;

inactivated的近义词

- 1、**deactivate** vt.解除动员;使无效;复员;使不活动;
- 2、**demobilise** vt.& vi.使复原, 遣散;
- 3、**demobilize** vt.& vi.使复原;遣散;使退伍;
- 4、**disable** vt.使无能力;使残废, 使伤残;使无资格;使不中用;
- 5、**disarm** vi.裁军;解除武装;放下武器;

inactivated的反义词

- 1、**activate** vt.使活动, 起动, 触发;使开始作用;

inactivated的双语例句

1、Molluscicides are quickly inactivated by sunlight and adsorption to mud organic matter.

灭螺剂因阳光作用、泥土及有机物质的吸收会很快失效.

2、Objective To investigate the immunogenicity of bivalent inactivated hemorrhagic fever with renal syndrome virus (HFRS) vaccine.

目的检测生产的双价肾 综合征 出血热灭活疫苗的免疫原性.

3、HIV is readily inactivated by heat and many disinfectants, including peroxide, alcohols , phenolics, and hypochlorite.

HIV容易通过加热和许多消毒剂灭活, 如过氧化物、酒精、酚和次氯酸.

4、However, these were incapable of being inactivated ethylene oxide as stated previously.

不过如前所述, 这些孢子也无法被环氧乙烷灭活.

5、RPV — H inactivated vaccine of cell cultivation results from inactivation by formalin through 24 hours of them.

经甲醛灭活24h,即为RPV-H细胞培养灭活疫苗.

6、Further, the infectivity is highly resistant to radiation and other treatments that normally inactivated viruses.

而且, 这种传染性对辐射和常规病毒灭活手段有很强的抵抗力.

7、These product components tend to be heat sensitive and are easily inactivated.

这种成分往往是热敏性的且容易灭活.

8、Furthermore, the inactivated enzyme losing metal ion is reactivated by the technology of SOD recombination.

通过重组SOD技术使失去铜锌离子失活的酶蛋白恢复酶的催化活性.

9、Occluded spores could not be inactivated with ethylene oxide.

封闭的孢子不能被环氧乙烷灭活.

10、Ducklings virus hepatitis (DVH) Propolis inactivated vaccine was applied for immunizing 1-day-old ducklings, and 0.

应用自行研制的雏鸭病毒性肝炎 (DVH) 蜂胶灭活苗, 以0.

11、Objective To investigate the feasibility of producing HAV and inactivated vaccine with cells cultured on microcarriers.

目的探索微载体培养细胞大量制备甲肝病毒抗原及其灭活疫苗的可行性.

12、Some factors inactivated by boiling in breast milk may be related to the development of BMJ.

母乳中的一些加热可灭活因子可能与BMJ发生有关.

13、Objective To evaluate the immune dose of Aluminium adjuvant absorbed inactivated HAV vaccines.

目的评价佐剂吸附甲型肝炎成品疫苗有效免疫剂量.

以上是简答网为您整理的inactivated怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/inactivated>

